
Agenda: Styremøte i Friskis&Svettis Oppegård  
12.11.2024. kl. 18.30  
Sted: Knut A. – Gydas vei 24 
 
 

 

 Funksjon Til stede Referat Referent 
Kari Clausen Styreleder  x  
Arild Amundsen Nestleder  x   
Mette Arnheim Kasserer x   
Birgitte Christoffersen Styremedlem x   
Knut Aksel Sæthre Styremedlem x   
Mona Hørtun Varamedlem   x 
Charlotte Nord Larsen  Lederansvarlige x   
Marita Aarskog Vertsansvarlig  x  
Ida Westergaard Sekretariatsleder x   

 
Saksliste  

1. Status nye lokaler og samarbeid med idrettslag. Siste utvikling og evt. 
andre muligheter? 
 

2. Økonomi og medlemsutvikling 
o Oppfølging av kontrollutvalget 
o Regnskap. Avvik å merke seg 
o Medlemsutvikling. 

 
3. Saker fra ledere, verter og sekretariat 

o Status for de nye lederne. Hvordan ser vi for oss timeplan 2025? 
o Status arbeid mot innvandrergrupper 
o Det er bevilget kr 5000 i ekstra aktivitetsmidler. I tillegg har vi nå 

fått LAM midler på kr 17000 (se vedlegg). Vi bør sette ned en 
arbeidsgruppe som jobber med dette. 

 
4. Annet 

o Ny avtale mellom Riks og Friskis Norge. Betyr at hvert av de 42 
friskislagene i Norge går inn under Friskis Norge og at Friskis Norge 
betaler en medlemskontingent til Sverige. Vi får avtalen med Norge 
til gjennomsyn.  

o Ny strategi for Friskis Norge.  
o På tide å legge ny strategi for Friskis Oppegård. Kan nok ikke vente 

på nye lokaler. 
o Webinar om nytt medlemssystem BRP 
o Ny webside 

 
5. Eventuelt 

Forhandlingsgruppa 
/ Charlotte / Mette 
 
 
Mette mfl. 
 
 
 
Alle 

 
 
 
 
 
 
 
Ida 
 
 
 
Ida  
 
Alle 

 
Ida 

 
Alle 

 

Referat  
Status nye lokaler og samarbeid med idrettslag 
Knut tar ansvar, sammen med Ida og Arild, for å sende et underlag 
til Solon Eiendom, med tanke på muligheten til å komme inn i nye 
lokaler som på sikt skal etableres på Sofiemyr. 
 

 
 
 
Knut/Ida/Arild 
 



Sjekker pris på annonser i ØB og på finn.no – søke etter arealer 350-
400 kvm som er regulert til treningsformål. Forhandlingsgruppa 
lager et utkast annonsetekst til Ida. 
 
Mulig å få en sak i ØB? Noe ala: Vi har holdt treninger for 
kommunens innbyggere i snart 30 år. Idrettslag som ikke er en 
kommersiell aktør. Alle tenker litt på hva vi kan ha med. Legge det 
inn på Workplace. 

Arild 
 
 
 
 
 
Alle 

Økonomi og medlemsutvikling 
5 nye betalte medlemskap. 260 betalte medlemskap og 244 aktive 
kort. 
 
Fått tilskudd fra NIF/Olympiatoppen og Nordre Follo Idrettsråd. 
Økonomien er god. 

 

Saker fra ledere, verter og sekretariat 
o Vi er litt sårbare på mandager mht jympaledere – Charlotte 

hører Akt.senter-gjengen om noen kan bytte.  
 

o Fortsetter med samme timeplan fram til sommeren 2025.  
 

o Video rettet mot innvandrerkvinner (ref. tildeling av tilskudd). 
Arbeidsgruppen kommer med innspill til innhold i videoen. 
Hører om noen av lederne ønsker å være med i arbeidsgruppen. 

 
Charlotte 
 
 
 
 
 
Birgitte, Mona & 
Charlotte 

Annet 
o Ny strategi for Friskis Norge er laget. Vi må se på den og lage en 

ny strategi for Oppegård med tanke på at vi må starte på nytt 
mht. egne lokaler.  
 

o Charlotte har vært i kontakt med Vestby og Elverum om 
hvordan de jobber. Ta opp igjen det Charlotte har skrevet og 
bruke det i forberedelsene til strategimøte. 
 

o Vi kontakter idrettslagene direkte og spør om det er noen som 
ikke bruker alle saltimene sine. Ida sender mail til koordinator 
for å få tak i kontaktpersoner.   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ida  
 
 

Eventuelt 
Kontrollkomiteen skal ha møte med kasserer 27.11. 
 
BRP - nytt medlemssystem ser bra ut, men vi trenger å vite hva det 
vil koste før vi kan ta en beslutning.  
 
Kampanje:  
Ida lager utkast til kampanje som kan kjøres på FB nå før jul og 
nyttår, 
 
Mette hører med koordinator på Campus om vi kan leie hall der. 

 
 
 
 
 
 
 
Ida 
 
 
Mette 

 
 

 
 


